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L'alcalde defensa la gestió de la difusió de Sant Cugat com a seu de l'IET

L'alcalde, Lluís Recoder, assegura que l'Ajuntament porta un
any fent gestions per promocionar la candidatura de Sant
Cugat com a seu de l'Institut Europeu de Tecnologia (IET),
tant a Madrid com a Europa. Recoder ha explicat que aquesta
setmana s'ha reunit amb el director general de Política
Científica i Recerca i amb la directora general d'Educació i
que a Brussel·les 'es valora molt positivament la candidatura
de Sant Cugat'. D'aquesta manera, l'alcalde respon una
informació del setmanari 'Diari de Sant Cugat' que afirma
que a la Unió Europea (UE) 'no li consta' la candidatura local.

El govern de José Luis Rodríguez Zapatero ha de presentar formalment una candidatura davant el Consell de
Ministres de la UE. Aquesta institució és qui fa la proposta al Consell Europeu, format pels presidents dels
governs que decidiran la seu de l'IET.

Una informació publicada aquest divendres al setmanari 'Diari de Sant Cugat' afirma que, de moment, a sobre
la taula del Consell de Ministres de la UE hi ha tres candidatures, Polònia, Hongria i Àustria. Per aquest
motiu, l'alcalde ha volgut constatar la feina de difusió de la candidatura local i assegurar que 'des de
Brussel·les es valora Sant Cugat com a seu de l'IET'.

Escoltem Lluís Recoder.

Lluís Recoder: Des del Consell de Ministres comunitari cap avall hem fet tot el que hem pogut.

Recoder assegura, però, que Sant Cugat encara està a temps de presentar formalment la candidatura.

Lluís Recoder: Encara que no hi hagi un gest per part del govern de l'Estat, encara estem a temps.

L'alcalde també s'ha entrevistat amb el comissari de la UE responsable del projecte de l'IET.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/32370.html
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